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PROTOKÓL I{R 24104
Z POSIEDZE]VIA KOMISJI GOSPODARKI

KOM Ít ML|V EJ I PORZ,IDKIJ PIJB LI CZ NEGO
ODBYTEGO DNIA 6 MAIA 2004 roku

Kornisja Gospodarki Kornunalnej i Porz4dku Publicznego rozpoczEl,a
posiedzenie o godzinie l0'u' w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej zal4cznik
do niniejszego protokolu, wg nastppqAcego porz4dku.

i. Sprawozdatic z funkejoriurvarria Targorvicy fulic'jskicj - korttrola.
2. Ocena stanu porz4dku i czystoSci, utrzvmania zieleni i parków. stan dróg i

icl'¡ czneF;.c*'anie oraz sianu reklam '.r' glninie .

Przer.r,odniczacv \waz z czlonkami komisji przed rczpc.czqciern posiedzenia
pojechali w teren, aby przeprowadzió kontrolp funkcjonowania Targowicy
Mie,iskiej or¿LZ sprawdzió stan porzqdku i cz\¡stoSci palków i ulic mieiskich.

Po przybyciu na zaplanowane rniejsce posiedzenie omówiono wnioski i urvagi.

Atl. I
Komisia przeprowadzila kontrolg r.v sklaüie trzech zespolórv - Radni ze

Straznikami fu{iejskirni. Skontroio\ñ'allo trzy sektary, Zadet zespói riie rvrtiési
zasúzezen.

Kornisja wniosków i uwag nie wnosi.

Ad. 2
Komisja po sprawdzeniu stann porz4dku i czystoSci, utrzymania zieleni i

pa*ów. stan drég i ieh oznakowania oraz stanu reklarrr w gmrnie r¡'nosi
nastgpuj4ce wnioski:

WNIOSEK I
,,Komisja wnioskuje o uporzqdkowanie terenu wzdtui rzeczki Brzeinic!".

WI\IOSEK 2
,,Komisja wnioskaje o skoszenie trawv w cafiim mieície".
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WNIIOSEK 3
,,Komisja prosi o naprawienie rozbitej lutarni pft^y uliey I I Listopada (pt4y
wejScin do parku-skrly¿s*nnie uÍic II Listopudu i Armii llruiowei)".

1*' itüsEK 4
,,Komkja wnosi wniosek o naprawienie tawek i nuigkszenie iloÉci koszy w
p*r*a $*d $sletpe#""

WNIOSEK 5
,,Komisja wnosi wniosek o wzmoienie kontroli w parkach przez odpowiednie
stuiby porzqdkow€, ze wzglgda ,ra szerzenie sig spoiywania ulkoltolu w dunych
obiektach".

¡  : 1 1 r  , t  / -  , r
U -W ñ.\Jn.

,,Komkja zwrüca uwage nü Zniszczonq barierkg przy weiicitt do parku
ztrt¿jttuj$ego sig pr;J, u[iry' ,9**, Brtrba¡rj. {gtiszrz**s barierko zn*idxie si( Pr#'
wejíciu od ulicy I I Listopada).
Radna Maria Baraúska pcu'iedziala. i.e byla $u'iadkiern. kiedv biegnace dziecko
wpadlo na urwan4 w czpéci rnetalow4 barierkg.

WI\IOSEK ó
,,Komkju zwrücs sig z pytaniem cly inwes$cju nawiezienia ziemi na feren prz!
skfupíe ,D{tir{¿ *lsze*'s*ieg* jest jai ;akarítzane, cz,s bqdq prewridtafie d*lsze
prüce".

W]\IOSEK 7
,,Komisju wttosi wttiosek o odttowienie pasów na przejícisch dla pieszyclt, oraz
przySpieszenie remontu drég miejskiclt, szczególnie odcitthu pr¿¡, Frzedszkofui
nr I od strony baru Pana Bieleckiego".

wNtosEK I
W' zwiqzku z ubytkumi pobocza ulicy Dygusirískiego po inwestt,cii wotltto'
kanulizac¡,jnej Komkju prosi o sprawdzenie c4v ntingta jui gvarancia danei
inwestycji".

Radni zwrócili uwags na to. iZ érnieci z koszy (kontenerów) na terenie lniasta sq
zarzadko w1'\A'ozone.

WNIOSEK 9
,,Komisja wnosi wniosek o czgstsze wywoienie Smieci a w szczególnoici
dopilnowanie przed niedziefq opróinieniu konfenerów Íra ulic¡, B.Chrobrego w
miej sc u prowadze nia h andlu o bwoineg o w ar4lnuami ".



Radny Krzysztof Chahrpka powiedzial, 2e, na ulicy Dojazd ttsytuowane progi

ograniczaj4ce prgdkoSó spowodowaty', ze odbywajqce sip tam wczeSniej wyScigi

obecnie nie rna14 rnielsca.
Przewodniczqcy powiedzial, 2e Radny Ryszard Pacanowski opracowal wyjazd
jeiSnokiertrrrkorzuy na uiiey Dojazd, na €ú Radriy Krzysztof Ctiaiupka ¿wi'ócii

uwagQ, iz kiedyS panorval tam mch jednokiemnkowy i nie zdal egzaminu, wiEc

nie r:ia pi,:trzeby püftüw-:]egü wpro.-lrade¿*ia zr*ia:t-v. gd-:'z sA taln nsyt*ueane
progi ograliczajqce prgdkoSó, a jedynie moZna tam postawió znak ograniczaj4cy
predko$ó do 20 kmih.
Przewodnicz4cy stwierdzil, ze generalnie ulice jednokierunkowe utrudniaj4 ruch

i mozna je reorganizowaó tvlko w sytuac,iach wyjqtkowych, kiedy nie ma innego
rozwi4zauia.
NastEpnie Przewodn iczqcy zwrócil sig z pytaniem do Radnych, co rnyilq o

statie aiejek w parkaeh, g,Jy¿ uir uwaia, ze rraleiy sit zastancw'ié ltaci
przeznaczeniem odpowiedniej kwoty w przyszúm budzecie na retnont alejek.

Radl:i przS'zn*li rac.i€

WNIOSEK IO
,,Komisju wttosi wniosek o odnowienie w przysZtrosci aleiek w parkach".

Wniosek zostai przylEtl'.
Radny Krzysztof Chalupka zwrócil uwagQ na to. 2e kied¡r r¡' Szkole nr 4 s4
organizorane *igksz€ rir-üczystaáci, to osoby, ktére przyjeziizaj4 sarn.rciri-rdalni
parkuj4c na gléwnym parkingu przy Ptywalni wje2üaj4 na trawnik. gdyz jest

tam rualc niejsca. Nale4,' sit zastaaar.viÉ *ad tpn. cz-y- nie *alezaloby
powigkszyó tego parkingu.

Przewodn iczEcy oglosil I 0 rninutow4 przerw€.
Po przerwie na posiedzenie zostal poproszony z-ca Bunnistrza Jattusz WoZniak.
Przervodnlcz4cy zapytal Burmistrza jak wygl4da sytuacja zagospodarowanla
terenn amfiteatru w Jpdrzejowie.
Burrnistrz odpowietiziai, iiwéeh korrtrahenlérv, ktérz-v cheq siq tym zajqé ziozvli
of-erty: firma,,Wafelek" z Czpstochowy araz Pan Bogdan Bolwiúski z
Jqdrzej*rva. Pzurorvie z Czq:t*charvy chcq zaiswestctt'ac'uv zagi:sparla:'crvanie
terenu amfiteatru w gganicach lrnln.500tyS. zlotych wykonq4c:
-remont i modern i zaclq czgÉci rvidorvi skcrve,!,
-budowg czgSci gastronotnicznej,
-budowg czgsci hotelowej na terenie amfiteatru,
-realizacjp czpsci handlowej w bezpoSrednim s4siedztwie parkingu od strotly
ul.Glowackiego
-ogrodzcriic i zabeiryieczcrric tereiiu.
Firma wyst4pila o dlusz4 dzierzawp albo o sprzedaz, ale Radni muszq wyrazic
n:r fr ' ¡  zr¡nrle
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Radni ¡ednogioÉnie str*.,ierclzili, i.e tlie nalezY ,,zaltrYkaó elrcgi" przed

kantral'lrlrtami z \tnegD miasta. Sd: thcq inwestt*aé swoje pieniqdee \\

Jpcirzejorvie.
Przervodniczqcl' zapltat Burmistrza, czv zgtosil si€ ktoi. kto chcial

w¡ {rzieria',* ié zaiew"* J gdrzcja'a ie .
Bru'rnistrz odpowiedzial. ze byla osoba, ktÓra
n-;:j p i er* r:p i-: i -"-4dk *w a-é sta-t pran: n -v z,a i e r'r' r,¡ .

ehciala to zrobió. ale rra!ez-;-

Nastgpnie Przer¡.'errjniczacl.'k-crrrisji nvrócri sic z p1.'tanie¡n do P¿rna Btrl=¡nistrza tl
sytuacjg terenu prz¡' ulicl' Pilsudskiego i Przl'pkor.vskiego. por,viedzial, ze na
ostatnil:: p+siedze*iu zostai zlo2onv r.vnicsek p{zez Konrisjg Porzqdku oii¡loSnie
powrocenla do Sprawv pialrtr p0nowllego Zagospodarou'anta tere¡l tl.
Bunnistrz odporviedzial. 2e z przedsiEbiorstlva.,Elillar" przvszlo pisttlo. 2e

i;izcslaiir, ,i,¡ * iaseicieii dziaiek p'istna, Zefu z|*Éyii píúiioz-!r..ig ccriuw;i, ,¡aka iclt
interestrje. Bunnistrz odczT,tal Radnvrn pisrna z przedsiqbiorstwa..E!lnar".

Radny Wojciech Bitewicz wyszedl z propozycj4, aby prz!'i4ó bardziej
ogóln4 formp, odnesnie przeksztalcenia fych dzialeli, mó*'i4c, ie mogq to
'br.-é 

ustugi hotelarskie, handlowe, lecz naleiy wykluczJ'ó 
-budownictwo

jednorodzinne. Projekt Pana Burmistrza moina przeksztalcif i równiei
móglti_v sig ra tyffi ¡rrisscié ¡ircjekt en'entuaktegri kam¡rleksu hantllc-t?'€grt.
Sfwierdzil. i¿ naleiy przepro\ryadzít, szerok4 zmiang planu wówczas bgdzie
k-dlnkurencyjrraíé,
Brrrrnistrz Janr¡sz Woániak porviedzi al, 2e rnoznaby' ptz-ygotowaÓ erventualny
prrliek-t [-jehr¡¡ah,, gdzie r]?ozna u'r¡k¡op!q*t¡.'aei rr:ie.-isee. rv ktrire po2niei bgelzie
mozna wpisaó, pod jakie zagaspodarorvanie dany teren3est przeznaczony.
Bunnistrz porviedtiaf o ewent*ain-v¡n rvl'budorvaltiu tatrl. rorvllieá lnalej siacii
benzvnorvel, ktora rozrvi4zafa'b1, rvszelkie lv1azd3, r rlazdy tra skrzvZorlatriu.

Rad¡i i  \ \ ' .  Bi lcwicz rn¡i .r t i  *¡ i iusck.

I1.'NIfiSgK I I
,,Wnioseli o zopropottowunie burdziej ogólt2,ytgl, wsrunków í$gospotlsrowanis
ferenu przj' ,tl. Prlvpkowskiego i uf. Pilsudskiego, abp' i posiedzenia *aidej
komisji,,w-v-p$ngta" propozycja jakimi sbiektami dany' teren zagospodarowet".

Radna lr¡laria Baraúska zrvrócila sig z p;4aniem dc p.Bunnistrza, czy' budorva
placu zabaw zasia¡lie rozpoczpta jeszcze rv t1;'m roktt.



Burmi strz odpowiedz ial, 2e pozyskiwaniem
Marek Chudzik i iest szansa, 2e budowa
roku.

pienigrlzy na ten cel
zostanie rozpoczgta
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zajrnuje sig Pan
jeszcze w l_1,"m

Posiedzenie zakoúczono o godz. 143"

l'rotokof owalc¿:

,H!,
AgnYetszku lírov'cz¡k

P rzew o¿ln i czqcy Ko tn i,rj i G ospocla rki
Kotnunalnej i I'orzqdku Í'ublicznego

ighalski


